

# Certificate of Registration

This is to certify that the Management System of

## Nanchang Creative Sensor Technology Co., Ltd.

Unified Social Credit Code: 913601007994839542

Registration Address: No.36, Huoju 5th Road, Hi-tech Development Zone, Nanchang City,

Jiangxi Province, P.R.China

Assessment Address: No.36, Huoju 5th Road, Hi-tech Development Zone, Nanchang City,

Jiangxi Province, P.R.China

Has been independently assessed and is compliant with the requirements of: ISO 14001:2015

#### For the following scope of activities:

The Manufacture of Image Sensing Element and Management of Related Environmental Aspects.

Certificate Number: QAIC/CN/170453

Initial certification:

29/08/2017

Latest issue:

31/10/2023

Re- certification before:

24/09/2026

Med.

Authorised by Mike Tims, Chief Executive Officer Date of this certificate 31/10/2023, V1

The Validity and Status of this certificate can be verified by using the UKAS CertCheck website at certcheck.ukas.com or the China CNCA website at cnca.gov.cn. The certified organization must undergo annual audits to maintain its certification.









# Certificate of Registration

兹证明

## 南昌菱光科技有限公司

统一社会信用代码: 913601007994839542

注册地址:中国江西省南昌市高新开发区火炬五路 36号 审核地址:中国江西省南昌市高新开发区火炬五路 36号

### 完成环境管理体系并符合以下标准: ISO 14001:2015

#### 认证范围:

影像感测元件的制造和服务及相关环境管理活动

证书编号: QAIC/CN/170453

初次注册日期:

2017年08月29日

颁 证日期:

2023年10月31日

证书有效期至:

2026年09月24日

Med

授权人签字: 首席执行官 Mike Tims 2023 年 10 月 31 日, V1

本证书信息可在英国皇家认可委员会查询网站 certcheck. ukas. com或中国国家认证认可监督管理委员会网站 www. cnca. gov. cn 上查询组织必须接受年度监督审核并经审核合格此证书方继续有效







